
Søndermarkskolen   
Skanderborggade 65  

8940 Randers SV 

 

Dagsorden til skolebestyrelsesmøde   

Dato: 18. februar 2025 kl. 18.00 – 20.15 

Fraværende: Lone, Mads, Pia 

Mødeleder: Trine  

Referent: Carsten  

 

 

 Emne og ansvarlig  Hvad skal vi udrette?  Proces  Tid  Konklusioner/bemærkninger 

1.  Godkendelse af   
dagsorden  

  1 min  Godkendt 

2.  Valg af mødeleder    2 min  Søren er mødeleder 

 

3. Nyt fra:   
- Formand og   
næstformand  
- Ledelse   
- Personale   
- Andet 

Vi tager en runde med nyt fra alle relevante 

deltagere. Runden har orienterende karakter. 

Herunder:  

- Regnskab 2024  

 

Orientering 20 min  Formand: Søren har deltaget i skolerådsmøde, og har lavet henvendelse vedr. 

mødeafholdelse. 

Søren har sammen med skolens ledelse og TR for lærere deltaget i 

skoleudviklingssamtale med forvaltningen.  

Skole og forældre har kontaktet Søren vedr. dialog omkring foreningens arbejde. 

 

Ledelse: Trine fortæller om, hvorledes skolens ledelse er gået til opgaven vedr. 

skoleudviklingssamtalen.  

Skolefesten er gået godt, og der har været stor opbakning fra elever og forældre. 

Der har været en ikke-varslet brandøvelse. Det er gået godt, og elever og 

personaler er ved, hvordan der skal ageres og skole tømmes hurtigt. 

Der pågår lige nu meget renoveringsarbejde forskellige steder på og omkring 

skolen. Der er flotte resultater, og det pynter.  

 

Regnskabet for 2024 er afsluttet. Skolen går ud af 2024 med et overskud, der kan 

bruges i 2025 ift. de planlagte besparelser. 

Budget 2025 er endnu ukendt.  

 

 

4.  Fællesmøde for 
forældre  

Vi skal under dette punkt have en status på mødet 

med kontaktforældrene og stormødet for alle 

forældre efterfølgende.  

 

Hvor langt er vi i processen? Er der opgaver der 

skal uddelegeres?  

Fælles 
drøftelse og 
beslutning  

10 min  Regitze har booket Børns Vilkår d. 26. marts til stormøde for alle forældre, og 

Regitze har lavet udkast til invitation, som sendes der skolen, der udsender.  

 

Møde for kontaktforældre planlægges til efteråret. 



5. Kapacitet i sydbyen – 
hørringssvar  

Mandag den blev det på SKU besluttet at sende 

materialet vedr. kapacitetsudvidelsen i sydbyen i 

høring. 

Vi skal under dette punkt se på høringsmaterialet 

samt beslutte, om vi ønsker at lave et høringssvar og 

hvad et sådan evt. skal indehold.  

Materiale findes på følgende link:  

https://dagsordener.randers.dk/vis?Referat-Skole--

og-uddannelsesudvalget-d.03-02-2025-

kl.15.00&id=412aa5de-67a9-42d1-90b2-

6c58ace4f2b6 

I kan læse sagsfremstillingen under punkt 21 samt se 

de konkrete scenarier i bilaget nederst i punktet.  

Som forberedelse til dette punkt, må I meget gerne 

orientere jer i materialet.   

Drøftelse og 
input til evt. 
høringssvar  

45 min  Drøftelse vedr. det tilsendte materiale ift. skolebestyrelsens høringssvar.  

 

 

6. Timefordelingsplan  Med den ny aftale for folkeskolen er der også 

kommet ændringer i timefordelingsplanen.  

Vi skal under dette punkt se på, drøfte og godkende 

timefordelingsplanen for det kommende skoleår.  

Drøftelse og 
beslutning  

15 min  Udkast til timefordelingsplanen præsenteres og drøftes. Der er med ny aftale i 

folkeskolen ændringer i det vejledende timetal.  

 

Bestyrelsen er enig i det præsenterede forslag.  

7. Princip for skole- 
hjemsamarbejdet  

Der er nedsat en arbejdsgruppe, som er i gang med 

at udarbejde et udkast til princippet for skole-

hjemsamarbejdet.  

Vi skal under dette punkt have en kort status på, hvor 

i processen arbejdet er, og hvad der har været 

omdrejningspunktet for drøftelserne.  

Orientering  10 min  Skrivegruppen har arbejdet frem mod et udkast til et princip, og det er klart til 

næste bestyrelsesmøde. 

8. Skolefest  Vi skal under dette punkt have en kort 

evaluering af dette års skolefest og 

bestyrelsens ”bod”.  

 

Er det noget, som bestyrelsen vi arbejde 

med til næste skolefest også?   

Fælles 
drøftelse og 
beslutning  

5 min  Det var godt at have en bod, men den må gerne gøres mere synligt. 

 

Bestyrelsen vil gerne hjælpe til med kontorets bod, hvis det ønskes. 

 

Evaluering vedr. skolefest kan evt. tages op igen med drøftelse omkring: ”Hvad der 

skaber en god skolefest?” 

 

https://dagsordener.randers.dk/vis?Referat-Skole--og-uddannelsesudvalget-d.03-02-2025-kl.15.00&id=412aa5de-67a9-42d1-90b2-6c58ace4f2b6
https://dagsordener.randers.dk/vis?Referat-Skole--og-uddannelsesudvalget-d.03-02-2025-kl.15.00&id=412aa5de-67a9-42d1-90b2-6c58ace4f2b6
https://dagsordener.randers.dk/vis?Referat-Skole--og-uddannelsesudvalget-d.03-02-2025-kl.15.00&id=412aa5de-67a9-42d1-90b2-6c58ace4f2b6
https://dagsordener.randers.dk/vis?Referat-Skole--og-uddannelsesudvalget-d.03-02-2025-kl.15.00&id=412aa5de-67a9-42d1-90b2-6c58ace4f2b6


9.  Sikker skolevej  Vi har som bekendt fået godkendt 

prøvehandlingen med ensretningen af 

Skanderborggade.  

 

Vi skal under dette punkt indledningsvis 

drøfte følgende:  

- Kommunikation / strategi omkring 

prøvehandlingen  

- Hvordan og hvad skal vi arbejde 

med som næste skridt – her 

tænkes på tiltag der bringer bilerne 

væk fra skolen  

Begyndende 
drøftelse  

25 min  Punktet udskydes til kommende møde, hvor det skal drøftes hvorledes forsøg vedr. 

ændret trafikforhold omkring skolen iværksættes på en god måde. 

Drøftelse f.eks. vedr.: 

 

- Kommunikation / strategi omkring prøvehandlingen  

- Hvordan og hvad skal vi arbejde med som næste skridt – her tænkes på 

tiltag der bringer bilerne væk fra skolen 

- Hvornår åbner skolen? 

- Andre tiltag… 

10. Forældrehenvendelse   5 min  Behandlet 

11.  Evt.   5 min Intet 

 
 

Kommende punkter:  

- Strategi for brug af AULA  

- Skolen for alle 

- Sikker skolevej 


